
KS800H is a height adjustable handled keyboard stand. Its compact alum tubing construction and large TPR 
floor protectors make this attractive keyboard stand significant more stable and playing longevity. No matter 
sitting or standing, adults or children stand height adjustable function ensures keyboard stand applying in most 
occasions. The adjustable support arms and 1000mm cross bar suits the size of the keyboard. 50kg bearing 
allows you to performance without any pressure.

A、Cross bar
B、L stand
C、R stand
D、Panel*2
E、Bar
F、Thumbscrew*8
G、Handle
H、Ring*2
I、Hexagon wrench

Place the support arm on cross bar A in the proper position via locking thunbscrew(Do not cover the screw 
hole position).
We suggest you still place the support arm on the protection rubber(movable protectinon rubber).
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KS800H HEIGHT ADJUSTABLE KEYBOARD STAND



Connet the bar E. Insert one side of bar E into height adjustable hole 2 on L stand B, then insert another side 
of bar E into height adjustable hole 2 on R stand C.

Insert the cross bar A into L stand B, use hexagon wrench I via 2 thumbscrew F to fix it(note: each screw hole should 
aim in line).

Pull out the handle G before to install the R stand C. Insert the cross bar A into R stand C, use hexagon wrench I via 2 
thumbscrew F to fix it(note: each screw hole should aim in line). You should pull the handle G until finish the R stand C.   
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Pull out the handle G

G

Height adjustable hole 1

When insert the handle G it should aim to 
height adjustable hole 1. 



Stretch two side of bar E until you see two slots, inserting 2 ring H into slots, lock it(we suggestion you to lock ring 
via related tool).

Place the panel D into proper position, use hexagon wrench I via 4 thumbscrew F to fix it. 
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Strench the handle G as below pic.



* Stand height: 
* Cross bar length: 
* Support arm length: 
* Support arm distance: 
* Bottom bar length: 
* Max bearing: 
* Net weight: 

700-1150mm(adjustable height about 450mm)
1000mm
435-575mm(adjustable length about 140mm)
1-680mm
600mm
50kg
9.7kg

Loosen the locking thumbscrew to adjust
1、The distance between support arms
2、Support arms’ front and rear length ratio
3、Support arms’ angle

Press the marble to adjust the support arms’ length(4 levels)

Rotation the handle to adjust the stand height, rotation the handle in clockwise direction increase the stand height and 
rotation the handle in anticlockwise direction decrease the stand height.

Locking thunbscrew

Marble
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A、横杆
B、左支架
C、右支架
D、盖板*2
E、传杆
F、螺丝*8
G、手柄
H、挡圈*2
I、六角扳手
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拧松锁紧螺母，将横杆A上的支撑臂放置于合适的位置（不遮住螺丝孔位即可）。

我们建议您将支撑臂始终放置于橡胶保护垫上（橡胶保护垫可移动）。

手摇升降孔

锁紧螺母

橡胶保护垫

KS800H是一款手摇式高度可调电子琴支架。采用优质加粗的铝管和TPR防滑脚垫，整体构造坚固牢靠，使用时间

长。无论您是坐着还是站着,成人还是小孩，可升降的支架高度适用于更多的场合和人群。长度角度可调节的支撑

臂配合1000mm的横杆适合不同尺寸的键盘。50kg的承重能力让你随心使用，无需任何担心。

KS800H高度可调电子琴支架
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将横杆A放置于左支架B上，随后用六角扳手I将两颗螺丝F固定（注意：各个螺丝孔位要对齐，先不要锁太紧，如果最
后需要调整孔位可以一起锁紧）。
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手摇升降孔1

当插入把手的时候，把手需要对准手摇升降孔1

安装右支架C前要把把手G拉出来。将横杆A放置于右支架C上，随后用六角扳手I将两颗螺丝F固定（注意：各个螺丝孔位
要对齐，先不要锁太紧，如果最后需要调整孔位可以一起锁紧）。您需要一直拉着把手G直到右支架C安装完成。

连接三段传杆E，将传杆E的一端插入左支架B的手摇升降孔2，随后传杆E的另一端插入右支架C的手摇升降孔2。



分别将传杆E的左右拉伸，直到看见两个卡槽，随后将两个挡圈H插入卡槽锁紧（建议将挡圈用工具收口）。
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将盖板D放入相应位置用六角扳手I将四颗螺丝F锁紧。

使用时将手柄打开如上图即可。



锁紧螺母

* 支架高：    700-1150mm（可调高度大约为450mm）

* 横杆长：    1000mm

* 支撑臂长度：435-575mm（可调长度大约为140mm）

* 支撑臂间距：1-680mm

* 底杆长度：  600mm

* 最大承重：  50kg

* 净重：      9.7kg

拧松锁紧螺母可以调节
1、两个支撑臂之间的间距
2、支撑臂前后的长度比例
3、支撑臂的角度

按下弹珠可以调节支撑臂的长度（4个档位）

摇动手柄可以调节支架的整体高度，顺时针旋转增加支架的高度，逆时针旋转降低支架的高度。

弹珠


